
Protokół nr 4

z posiedzenia Komisji Budżetowo - Finansowej które odbyło się w dniu 10 stycznia 2019 r.

Posiedzenie Komisji trwało od godz. 1600 do godz. 1830

Na posiedzeniu komisji obecni byli:
1 .Rosa Sławomir- przewodniczący
2. Gryglas Agnieszka- członek
3. Rasiński Tomasz- członek
4. Banasiak Marek- członek

W posiedzeniu komisji uczestniczyli: P. Wójt- Radosław Korzeniewski, p. Dorota Wróbel - 
Z-ca Wójta, p. Agnieszka Adam -  Skarbnik.
Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Rosa Sławomir, powitał zebranych 
i poinformował, że porządek posiedzenia przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia;
2. Analiza projektu budżetu na 2019 rok;
3. Sprawy różne;
4. Zakończenie posiedzenia.

Przebieg posiedzenia komisji

Komisja została zwołana w celu szukania oszczędności w budżecie.
Na początku posiedzenia Przewodniczący Komisji poruszył temat organizowanych imprez 
przez Urząd Gminy i Gminne Centrum Kultury- „Weller 2” i „Huzarzy Śmierci”.
Następnie poruszono temat zatrudnienia dodatkowej pomocy prawnej dla Radnych Gminy 
Dąbrówka.
Pan Sławomir Rosa zadał pytanie na jakich zasadach wyliczana jest rezerwa ogólna.
Pani Skarbnik wyjaśniła , iż kwota rezerwy ogólnej nie może przekroczyć łącznie 5% 
w budżecie, nie może być mniejsza niż 0,01% ogółem wydatków i nie większa niż 7 % 
wydatków ogółem w budżecie. Rezerwą dysponuje Wójt i w momencie nieprzewidzianych 
wydatków można taką rezerwę wykorzystać. Rezerwa ogólna w naszym budżecie powinna 
być na poziomie 42 000,00 zł.
Poruszono również następujące tematy:
- transport lokalny na terenie Gminy Dąbrówka- Linia R5;
- diety dla sołtysów;
- pismo o obniżenie diet Radnych- pismo p. Kamila Bieleckiego;
- rozbudowa oczyszczalni ścieków w Dąbrówce;
- podwyżka opłat za odpady komunalne;
- projekt rozbudowy szkoły we Wszeborach i Józefowie;
- modernizacja drogi „osiedle przy lesie”- Ludwinów;
- projekt wodociągów dla ul. Słonecznej i ul. Spokojnej w miejscowości Ostrówek
- termomodemizacja budynków użyteczności publicznej;
- remont dachu straży w Chajętach.



Po wyczerpaniu się powyższego porządku, zamknięcia posiedzenia komisji dokonał Pan 
Sławomir Rosa - Przewodniczący Komisji dziękując obecnym za udział w posiedzeniu.

Na tym protokół zakończono.

1. Rosa Sławomir
2. Gryglas Agnieszki
3. Rasiński Tomasz
4. Banasiak Marek


